

Referat af bestyrelsesmøde Liv i Stubbekøbing (LIS)

Tirsdag d. 4.maj 2021 kl. 18.30

Indkaldt:

Anders Bondo (ABO), Anette Nielsen (AN), Birgit Belling (BB), Conni Nis-Hansen (CNH), (sup.) Dorthe Holtze Jeppesen (DHJ), Kaj Nielsen (KN), Anne Mette Breiting Lysgaard (AMB) (suppleant)

Afbud fra: AMB, DHJ, KN

Mødeleder: AB

Ref: AN



Velkomst AB

Træffetid åbent kontor	AN + AB
Godkendelse af referat 22.04.2021	Godkendt
2. Årsregnskab/ medlemsliste/ BB	Revisoren har ikke færdiggjort årsregnskabet pt. Nyt medlemssystem.
3. Orientering: CNH a. Projekt: Toilet m.m. v hall b. Badebroen & Sand? CNH c. Puljeguide udsendes CNH d. Landdistrikt- og Turisme e. Rådhusforeningen: Covid f. Lovestormflag AB g. Parkering i Vestergade	<p>Ad a: Placering skulle dække både badebro, anlæg og Stadionparken. Vi afventer et svar fra Guldborgsund kommune på den henvendelse, vi har sendt.</p> <p>Ad b: Man må næsten intet gøre ved kystlinjen uden at skulle søge om tilladelse - hvilket er omstændigt og det svært at få tilladelse. Vi udarbejder en skitse/et foto/kort, hvor vi markerer, hvad det er vi gerne vil. Så kan man bedre vurdere, om det er noget, som kan gøres let og enkelt. Vi inddrager badebro-gruppen. (BB og CNH)</p> <p>Ad c: Sendes snarest</p> <p>Aa d: Næste møde 8.6. for nordøst- og midtfalster. Martin Damgaard er kommunens ansvarlige. Mødet afholdes af Falsters Hjerte på Møllebakkeskolen. Vi vil gerne fremlægge vores arbejde i LIS (max 10 min). Programmet besluttet af centerchef og politikere. Martin vil fremsende et udtræk af foreningsliste med personer, som vil blive indbudt. Vi byder ind med deltagerforslag, hvis der plads.</p> <p>Ad e: Der er lavet testcenter på Rådhuset.</p> <p>Ad f: Der arbejdes overordnet med en finansieringsmodel af Kirsten Sydendahl</p> <p>Ad g: KN har beskrevet problemstillingen vedr. parkering i Vestergade, som er uoverskuelig og evt. indrettet til et andet handelsliv end det nuværende. Tages op på mødet med erhvervsforeningen d. 20.5. (BB) Erhvervsforeningen deltager på næste bestyrelsesmøde.</p>
5. Projekter: a. Velkomstfest 8.8.21 b. LTU Hvem deltager?	<p>Ad a: Vi sender programmet til GBSK – og håber på at der kommer politikere der vil sige et par ord. Vi mangler tilbagemelding fra veteranbilklubben om de deltager. AN og AB kontakter foreningerne om ideer til festen.</p> <p>Evt. søges midler til forplejning</p> <p>Ad b: AB og CNH evt. flere.</p>
6. a TV i Vestergade b. Reklamefilm c. Generalforsamling	<p>Ad a: Tages op på næste møde.</p> <p>Ad b: AB og AB skriver notits til foreningerne vedr. små spots til tv</p> <p>Ad c: Afholdes efter sommerferien</p>

<p>d. Møde med Erhvervsfor e. Møde med Sejlklub f. Kulturpris g. Frivillige center h. Politiet kalender</p>	<p>Ad d: 1.6. kl.19. Ad e: Endelig dato ikke aftalt. Havnens dag i juni er aflyst Ad f: GBSK har flere puljer og priser. Møde på teams torsdag. AB forsøger at deltage. Vi kan evt. søge midler og understøtte mulige ideer. Årets forening? Årets ildsjæl? Indstillinger inden 1.8.21. til kultur og fritidsforvaltningen. AB sender link. Ad g: Generalforsamling d.26.5. kl.17. Fysisk fremmøde af en person fra hver forening. AB deltager. Ad h: Den mobile politistation vil tilpasse deres besøg. Vi foreslår lørdag formiddag ved "Nordea" eller fredag eftermiddag samme sted.</p>
<p>7. a Facaderåd overdrag b. Pavillonen 8-8-21-? c. To do liste(vedlagt)</p>	<p>Ad a: KN og AMB Ad b: CNH kontakter pavillonholdet og melder tilbage om hvilke ideer gruppen vil gå videre med.</p>
<p>8. Møder & Andet</p>	<p>Næste møde 1.juni 2021 kl. 18.30. Åbent hus 17.30-18.30: AN og CNH (AB kontakter avisen)</p>
<p>9. Evt.</p>	
<p>Efter dagsorden nyt møde vedr. turist film</p>	<p>Evt. på næste møde, ellers aftales separat møde.</p>